# 英語小聚帶領人名單 Meet our Facilitators





### 黃淑祺Alice

#### 外文系/碩四

你好!我叫黃淑祺,是台大外文所的碩士生。很高興能夠擔任英語小聚帶領人一職,並成為椰林精英計畫的一份子。該次是我第二次擔任帶領人,希望能夠展現更加精進的帶領及主持技巧,並讓更多同學對雙語教育中心所辦理的活動有所認識!

Greetings! My name is Alice, and I am a Master's student in the Department of Foreign Languages and Literatures. I'm so glad to be able to take part in English Corner again, as last semester was indeed an enjoyable experience. Besides being an English Corner facilitator, I've also worked as a teaching assistant in my department for several semesters, in which I particularly enjoyed interacting with students and exchanging ideas. I'm passionate about a wide range of topics related to literature; to be more specific, I am especially fond of Victorian Literature, Children's Literature, and old movies. I reckon that connecting and comparing works from past eras with our contemporary society is a fascinating attempt.



### 陳亭如Alice

#### 外文系/大四

嗨大家好!我是陳亭如,外文系大四,大一大二都在台大學生會的國際事務部擔任部員,因此 常常有和外籍生接觸的機會,得到了不少練習英語口說的機會,這幾年來也一直擔任高國中的 英文家教,所以對於帶領英文教學也是頗有心得想和大家分享,希望之後可以在英語小聚上看 到每個想練習英文口說的你!

Hi, I am Alice. I am now a senior in the Department of Foreign Languages and Literatures. I was a member of the Department of International Affairs of NTUSA during my freshman and sophomore years. Therefore, I had many chances to get in touch with foreign students and practice my oral English. I have been an English tutor for years, so I would like to share some of my experiences with you! I would love to meet you in the English Corner!



### 鄭舒雯Winifer

### 外文系/大三

我叫做鄭舒雯 Winifer,可以叫我溫溫,目前是外文系大三學生。我很享受在系上的生活,我們在這裡學習不同的語言、語言學和外國文學的各個領域。 甚至可能已經成為我生活中非常重要的一部分。 我希望在這份工作,我能透過教學學習。 我非常願意與大家分享我的英語學習經驗,也許在別人需要一點幫助的時候能幫上一把。 此外,我希望能積累各種準備或組織活動或會議的經驗。

My name is Winifer, currently a junior in the Department of Foreign Languages and Literature. I really enjoy my life in our department, where we learn different languages, linguistics, and various fields of foreign literature. They have actually become a very important part of my life. As for my expectations for this job, in general, I hope to teach and learn at the same time. I am very willing to share my English learning experience with everyone and maybe give a hand when others need a little assistance. I believe that I can also revise and examine myself and my skills through teaching. Moreover, I hope to accumulate various experiences in preparing or organizing an activity or a meeting.



## 謝若彤Sandy

### 外文系/大三

我叫做謝若彤,其實更多人叫我珊迪,是這次的英語小聚帶領人之一。上學期曾帶領過三場英語小聚。在活動的過程中,深深感受到不論是我或參與者對英語小聚的活力與熱忱,也認知這是個讓心靈跟實作都有滿滿收穫的活動,因此這學期帶著這股熱忱繼續投入此活動,請多指教!

My name is Sandy Hsieh, one of the facilitators this time. Last semester, I facilitated three of the English Corner sessions. During those sessions, I was deeply touched by the strong enthusiasm and vigorous vibe, which provoked my passion even more for this fruitful activity. To me, English Corner creates a fantastic opportunity for us to say and do whatever we want. Here, we are free from the constraint of grades and tests and can immerse ourselves in this joyful environment. This time, I decided to join English Corner again, and I hope my passion can contribute to the participants and the activity.



## 張芳嬰Gardenia

#### 外文系/大三

大家好! 我是張芳娶,最後一個字讀西,是喜悅、快樂的意思。我目前就讀於臺灣大學外國語文學系大三,輔系心理學系。喜歡潛水、旅遊、吃美食!!除了英語小聚帶領人外,也是教育部英語遠距教學計畫的學伴。很開心可以用自己的所學來幫助他人,以及和大家用英文來玩轉各種有趣的議題~~

Greetings~ I am Gardenia. I am a junior majoring in Foreign Languages and Literatures and minoring in Psychology. I like scuba diving, traveling, and I am a foodie! I have been working in the English teaching field for several years, especially with children in remote cities. I was a member of the Rotary Club English Teaching Program and am now a member of the Ministry of Education program. It is such a great pleasure that I could have this opportunity to join English Corner.



### 梁東謀Morris

#### 外文系/大三

大家好!我是外文三的梁東謀!從小我就對學習語言很有興趣,到現在大概會6種語言。雖然不是每個語言都說的很好,但我很享受每一個用各種語言與人溝通,分享想法的機會!興趣是聽 JPOP、打電動跟講冷笑話!第一次帶領小聚讓我想到我昨天晚上沒洗脖子—有點頸髒。請大家多多指教!

Hello there! I'm Morris Liang, a junior from DFLL. I grew up loving to learn new languages and meet new people all across the globe! Now I'm still striving to expand my "language repertoire." However, I consider myself more of a "Jack of all trades" than a polyglot. But that also means I have just the thing you need, and I truly believe we can learn a lot from each other! I love to listen to JPOP and play video games. And I also enjoy going around telling people lame jokes, though my sheep don't like them very much. See you around!



### 張以雨Edward

#### 農經系/大三

大家好,我是農經四輔修法律系的以雨。目前主要的研究領域包括法律經濟關係、智慧財產權等。個人也有豐富的國際事務參與經驗,亦多次代表教育部赴國外出席國際會議與參與研究, 非常期待能夠和大家一起討論時下法律議題與國際事務!

Greetings, I'm Edward, a senior student majoring in Agricultural Economics. I also study law as my minor. My research interests include economic analysis and IPRs. Furthermore, I have rich experience participating in international-related affairs, including participating in several international conferences and research projects. I look forward to discussing the latest law-related and international news happening around us!



### 沈妮寬Winnie

#### 會計系 / 大四

大家好,我是會計四的沈妮寬。大三的時候擔任台大寶可夢社的社長,目前加入台大鋼琴社。 興趣是彈鋼琴、游泳、打電動。雖然我是台灣人,但因為五歲到十歲時在美國長大,用英語對 話對我來說不是一件難事。我期許自己明年能出國唸碩士。朋友們評價我是一位善良又有責任 心的人。希望我能透過這個活動認識到一群來自各科系對於學習英語充滿熱忱的朋友。

Hello everyone! My name is Winnie, and I major in accounting. I'm in my senior year and a member of the NTU Piano club. In my junior year, I was the NTU Pokémon Club President. My hobbies are practicing the piano, swimming and playing video games. Despite being Taiwanese, I feel comfortable speaking in English since I lived in Columbus, Ohio when I was 5-10 years old. I strive to study for my master's degree abroad next year. My friends call me a kind and responsible person. Through this program, I hope to befriend enthusiastic students from different departments.



### 鄭哲霖Nick

#### 化學系/大三

一個讀化學系的大學生,但從小就跟寫作和語言學習很有緣。乍看之下,你會覺得我就是個中年大叔,但我真的只有 21 歲。嗜好有踢踏舞、歌唱和慢跑,但請不要叫我唱比 f2 更高的音。我是個男中音,抱歉。對了,我叫 Nick。嗨。

I'm an undergraduate that studies chemistry but so much attached to language learning and creative writing since childhood. At first glance, you might think of just an old guy coming by, as all of my friends have the same thoughts as well, but I am still 21.

I've tried some physical activities throughout my teenage years, and it seems what has left are tap dance, singing, and jogging. I need to mention that by singing, I mean for those songs whose notes are below f2. I was a baritone in the chorus club, so please.

By the way, you can call me Nick.



### 郭舒維Shu-Wei

#### 外文系 / 大四

哈囉,我是舒維,外文大四,在疫情下到荷蘭交換一年,熱愛旅行,走過許多不同國家和市鎮,喜歡和人漫談閒聊、分享彼此的故事;喜歡閱讀、書寫,卻不是個安靜的人,喜歡和人一起開懷大笑,喜歡簡單的生活,和自由浪漫的靈魂。

Hi, this is Shu-Wei from DFLL. Last year I was an exchange student at Leiden Univ in NL. I've been to many countries and places, traveling and rambling, sharing stories with people from all over the world. I love reading and writing, but never a quiet person—laughing out loud with others is my favorite stuff. And my life philosophy? Simple life and free souls always win my heart.



## 程奕璇Vicky

### 機械系/大二

我是程奕璇,有十三年的英文學習經歷並累積了超過十年和英語母語老師們對談的經驗。2019年,我前往英國參加交換學生計畫,並擔任結業式主持人。110-2學期,我修習線上高階英語二的課程,參加許多討論課並拿到A+的成績。另外,我還擁有全民英檢中高級證書與多益925分的成績(聽力450分,閱讀475分)。最後,很高興能成為英語小聚的成員,希望能在這裡擁有更多不同的體驗!
I am Vicky, an enthusiastic language learner who has learned English for 13 years and has accumulated experience talking with pative English speaking teachers for more

has accumulated experience talking with native English-speaking teachers for more than 10 years. In 2019, I completed the UK school integration programme as an exchange student and was the host of the farewell ceremony of the programme. In the 110-2 semester, I took Online Advanced English (II). I participated in some discussion classes there and successfully got a grade of A+. Also, I have passed the GEPT High-Intermediate level and got a TOEIC score of 925 (Listening 450, Reading 475). Finally, I am glad to become a member of English Corner, and I hope I have an amazing experience here.



### 申大昀Steve

#### 經濟系/大五

大家好,我是經濟系的申大昀,很高興能擔任這學期的英語小聚帶領人!我剛結束在美國的一年交換,期間透過許多團體討論活動認識了來自世界各地的朋友。回到台灣後也希望持續用英語和大家交流,聽聽彼此的故事和想法。期待見到大家!

Hi! My name is Da-Yun Shen, or you can also call me Steve. I am an economics major and have just finished my one-year exchange in the US. I enjoy meeting new people, learning about their lives and interests, and sharing my experiences. I pay most attention to technology and sustainability issues, but I'm very excited to talk about other topics as well. In my free time, I enjoy playing sports, and I am also a member of NTU Symphony Orchestra. This is my first time leading the English Corner, and I really look forward to having various discussions. Don't hesitate to come, and let's learn from each other!



## 曹孟芩Emily

### 日文系/大三

大家好,我是孟芩。大學期間受到的哲學訓練讓我認識到討論是很重要的,因為透過討論才能夠讓人們對一個議題的認識更加全面,並且學習表述自己的觀點。我個人喜好具爭議性的議題討論,特別是當這個爭議牽涉到我的自我認同的時候,因此,身為精神疾病患者、性別暴力受害者和堅定的御宅族,我相信我有很多可以分享的,也希望可以聽到多元的意見。

Hi, this is Emily. The philosophical training that I received taught me the importance of discussions. It leads us to understand the issue more thoroughly and helps us express ourselves more clearly. Personally, I enjoy controversial debates, especially when it is related to how I identify myself. For instance, I did a report on how and why some people are not qualified as Otaku even though they thought they do. As a patient with mental illnesses, a victim of sexual violence, and a devoted Otaku, I believe I have a lot to share and look forward to different opinions.



## 劉力婷Liting

### 外文系/大五

哈囉!我是力婷,就讀外文系,喜歡畫畫、音樂跟桌遊!

我也是今年廖彥棻老師大一英文的助教兼研究助理,順便斜槓翻譯。今年一月至六月到瑞典北部交換一學期,回來之後我格外想念那裡冬天的極光,詳細的交換心得可以看我寫的這篇文章期待在English Corner看到你~

Hello! I'm Liting, studying in the Department of Foreign Languages and Literatures. I love drawing, music, and board games!

I am also a TA of Freshman English, taught by Prof. Liao and her research assistant. Sometimes, I translate some projects, too. This year, from January to June, I went to the north of Sweden

as an exchange student for a semester. Coming back, I especially miss the aurora lights in the winter. For more detailed information, you can read my <u>article</u> here. Looking forward to seeing you at the English Corner!"



### 宋沛潔Sabrina

### 政治系/大二

沛潔是一個熱愛運動、喜歡探險、挑戰自己、deep talk的女孩。挑戰使她對生活充滿期待,也在過程中習得許多。高中時獲選為環境會議的青年代表赴以色利交流,和今年作為青年大使的經驗,加深了她對世界好奇。大一下商業競賽的經驗更讓她探索自己,並在今年轉到國企係。如果你也是愛探險、挑戰自己的人,歡迎來跟她一起分享人生中的故事吧!

Sabrina is an athletic girl who loves deep talk and enjoys taking challenges to explore herself. The challenges make her life colorful and make her become a better person at the same time. The experience of representing Taiwan to Israel at an environmental conference and being an International Youth Ambassador this year not only broadened her horizons but also triggered her to experience more cultural differences and to see what's the world like. The business competition, a turning point for her in her freshmen year, made her find her way and transfer to International Business this year. If you also love challenges, deep talk, sports, and exploring yourself, welcome to join her and share your stories!



## 郭亭妤Melody

#### 醫工系/大五

大家好!我是亭妤,現在是醫學工程系大五的學生,去年一整年在加拿大東岸的Queen's University當交換學生,交換期間與回國後參加了許多英文會話計畫與各國人交流,期待能分享自己的國際交流經驗並讓同學們相信自己的英文能力,希望能在英語小聚見到大家!

Hello! I am Melody, an undergraduate student studying biomedical engineering. I did my exchange year last year at Queen's University in Canada and attended several English conversation programs during and after my exchange. I would love to share the experience of interacting with foreigners and help students build their confidence in speaking English. Some daily topics, such as food or sports, can also be discussed in the sessions to help students practice daily dialogue. Hope to see everyone at the English corner!